
Styremøte på teams 

31.01.2022 

 

Til stede: Dag, Rita, Leif Einar, Gaute, Hilde og Tor Ivar (ref). 

 

Sak 1. Årsmøte - gjennomføring. 

Fysisk møte på Vågå hotell. Digital løsning i bakhånd om fysisk møte ikke skulle bli mulig. 

 

Sakliste er OK. Tas med at det er premieutdeling etter årsmøtet, samt felles middag. 

 

Årsmelding med diverse justeringer er OK. 

 

Regnskap er oversendt regnskapskontoret. Kontoret fører og gir beskjed til revisor når det er ferdig. 

 

Innkomne saker: 

En sak - utvidelse av aktivitetsområde til å omfatte hele Møre og romsdal. 

Styrets tilråding er positiv. 

Vedtektsendring foreslås. 

 

Sak 2. Søknad om jubileumsutstilling 2024. 

Styret går inn for å søke om jubileumsutstilling for Norske elghundklubbers forbund i 2024. 

Dovre-utstillinga brukes, det søkes sammen med Gudbrandsdal elghundklubb. 

 

Sak 3. Utdanning av prøveledere. 

Dag tar på seg å være kursvert, og setter opp påmeldingsliste for deltakere ellers. 

 

Sak 4. Aktivitetskalender. 

Rita får i oppdrag å lage kalender. 

 


